

## 10oz Cuci Lukisan Ceramic Candle Tumbler Perkembangan Baru



Kapal lilin seramik nordic yang cantik ini didatangkan dengan pelbagai warna dan saiz, warna dan jenama tersuai tersedia untuk pilihan. Warna lukisan cucian kraftangan ini disukai oleh orang tertentu, pakej hadiah yang sangat sempurna untuk mereka. Kapal-kapal ini adalah elegan dan kukuh, dan pasti akan menaikkan sebarang ruang.

Cupwind adalah yang boleh dipercayai [Pembekal gelas lilin seramik China](#) selama bertahun-tahun dan diterima oleh banyak jenama terkenal.



Kemasan matte bekas lilin porselin buatan tangan dengan sentuhan halus. Saiz isian 10oz yang sempurna adalah kegemaran yang sesuai untuk dihadiahkan. Produk mewah sentiasa dikawal dengan ketat dengan setiap langkah pemprosesan. Balang lilin seramik matte kami akan digilap dengan pasir untuk langkah terakhir untuk memastikan permukaan mempunyai sentuhan yang selesa.









### **Aksesori yang berkaitan dengan Pemegang Lilin Keramik**

Dengan permintaan pelanggan kami, Cupwind juga menawarkan aksesori seperti kotak hadiah untuk lilin wangi, set alat sumbu seperti pemangkas sumbu, pemotong, snuffer, penutup dalam kayu dan logam seperti keluli tahan karat dan aloi zink.



## Accessories That Related

With requests of our customers, Cupwind also offers accessories such as gift box for scented candles, wick tool set like wick trimmer, cutter, snuffer, lids in wood and metal like stainless steel and zinc alloy.



Zinc Alloy Lid

Wick Trimmer Cutter



Wooden Lid

Tin metal lid



Glass Lid

Stopper



Neck

Reed



Gift Box

Gift Box



## Pembungkusan untuk Pemegang Lilin Seramik

Cupwind menjaga setiap kepingan pemegang lilin seramik dengan hati.

Setiap pemegang lilin dibalut dengan beg plastik opp, 24pcs/48pcs/72pcs/144pcs dimasukkan ke dalam kotak kadbod dengan pembahagi telur.

memuatkan dengan palet kayu yang lebih selamat dan lebih cekap, pada akhirnya, kita akan mempunyai jaring kapas di tempat pembukaan pintu untuk menghalangnya daripada jatuh.

